
vzpenjati navzgor in da hi lažje šlo, bodo sedaj 
zgradili električno vzpenjačo. Seveda pa jo bo

do po svoje nacijonalizirali. 
»Mi smo za velike občine« — pravijo gospod

je bivši. Jaz tudi. Zato pa sem za to, da se mala 
občine kot Št. Lenart v Slov. goricah ali Gor

nja Radgona ukinejo! Le za velike občine piši

te, gospod Vekoslav! 
75% od SLS. Te dni sem bral v nekem JNS

lističu, da je v naših občinah 75% od SLS lju

di. Ob volitvah pa jih ni bilo niti 10%, kakor 
sem bral v istem listu. Jaz se zahvaljujem JNS 
stranki, da je s svojo politiko napravila toliko 
pristašev SLS! 

Ministrska kriza. Neprestano govorijo ljudje 
o ministrski krizi. Pa sem v Beogradu samem 
pregledal to stvar in videl, da imamo sicer de

narno krizo, ker nimamo denarja, da pa ima

mo ministrsko krizo, ker jih imamo preveč, ki 
bi radi ministri postali! So pač razli&ne krize 
na svetu! 

Pclcr Rcšefar rcšcf ari. 
Strašilo iz koruze. Prijatelji nam pišejo iz po

sameznih občin levega brega, da se od njih za

hteva, ker hočejo izpremembe občinskih mej, 
da bodo tudi sami plačali stroške. Imena tistih, 
Iti tako na čuden način razlagajo zakon o ob

činah, imam zapisana. Vem tudi, kdo je tako 
rtrašilo po občinah nastavil. Vprašajte samo 
dotične, če so tudi pri prvi razmejitvi občin, ki 
je bila napravljena proti volji naroda, plačali 
oni sami razmejitev, ali pa se je to plačalo iz 
Javnih sredstev? Naši ljudje ne bodo nasedali 
takemu strašilu iz koruze, pa bodo zahtevali 
razmejitev občin, če vsi nasprotniki ljudstva od 
Jeze zbolijo 1 

Kje Je slovensko vprašanje? Maček rešuje le 
hrvaško vprašanje, za slovenskega se ni in se 
ne bo zmenil, ker ga ne priznava. Slovenski 
Mačkovi pristaši pa mislijo, da bodo rešili slo

vensko vprašanje, ako sa udinjajo Mačku, ki 
našega vprašanja sploh ne misli reševati. Čud

no, da ti »Slovenci« niso spravili slovenskega 
vprašanja v zvezo z abesinskim vprašanjem! 
Ja, ja, čudno je to, da naše slovensko vprašanje 
nekateri Slovenci ne pustijo rešiti Slovencem 
samim! 

Pohorska vzpenjača se bo sedaj gotovo gra

dila. V Mariboru imamo organizacijo, ki skuša 
dobiti ljudi za to, da bi zgradili na Pohorje 
električno vzpenjačo. Dozdaj nikamor ni šlo. 
No, kar pa so poslali v svet pohorske punkta

cije, pa so zaceli potapljajoči se JNSsarji se 


